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ROMÂNIA 
JUDEȚUL ARGEȘ 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI CURTEA DE ARGEȘ 

 

 
 

La sedinta extraordinara convocata de indata in data de 8 noiembrie 2023, ora 12,00, desfasurata la sediul Primariei Municipiului Curtea de Arges si convocata 
in baza Dispozitiei Primarului nr. 836/06.11.2023 au fost prezenti urmatorii consilieri locali: Andrei Ionuț, Badea Florian, Bădescu Nicolae Răzvan, Bucur Ovidiu Dumitru, 
Deaconu Marius, Dumitrache Maria, Dumitrache Ștefan, Georgescu Doru, Lica Emanoil Gheorghe, Marina Ionuț Bogdănel, Marinescu Ion Mădălin, Moisescu Marius 
Octavian, Petrescu Daniel,  Răduțu Babeț Ana, Stancu Alexandra-Loredana, Șerban Ion, Tița Nicolae Cătalin – 17 din totalul de 17 aflati in functie. 

Dupa depunerea juramantului de catre doamnul Draganeci Mihai Bogdan, numarul consilierilor prezenti a fost 18 din totalul de 18 aflati in functie. 
Nu au fost consilieri absenti. Au participat la sedinta si la vot on-line: Bădescu Nicolae Răzvan, Deaconu Marius, Marina Ionuț Bogdănel. 
Domnul  Marinescu Ion Mădălin a participat  la sedinta on-line doar la votul acordat ordinii de zi si la primul punct al acesteia, dupa care a fost prezent in sala de 

sedinte. 
Presedinta de sedinta, doamna Radutu Babet Ana, supune la vot ordine de zi care cuprinde:  

1.  Depunerea jurământului de către consilierul supleant DRĂGĂNECI MIHAI-BOGDAN 
2. PROIECT DE HOTARARE  privind constatarea încetării de drept, prin demisie scrisă, a mandatului de consilier local al domnului Popescu Marius Viorel și vacantarea 
unui post de consilier din cadrul Consiliului Local al Municipiului Curtea de Argeș 

- prezinta dl. Primar 
3. Aprobarea  procesului verbal  incheiat  in  sedinta  ordinara din data de 30.10.2023 
4. PROIECT DE HOTARARE pentru modificarea componenței Comisiei de comerț și servicii publice numită prin H.C.L. nr. 87/2020 privind nominalizarea membrilor 
comisiilor de specialitate ale consiliului local 

- prezinta dl. Primar 
5. PROIECT DE HOTARARE privind completarea anexei la Hotărârea Consiliului Local Curtea de Argeş nr. 71/1999 privind însușirea Inventarului bunurilor care alcătuiesc 
domeniul public al municipiului Curtea de Argeş  

- prezinta dl. Primar 
6. PROIECT DE HOTARARE pentru modificarea Anexei 7.1 aferentă Contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public local de persoane prin curse 
regulate efectuate cu autobuze în Municipiul Curtea de Argeș nr. 11230/07.04.2023 

- prezinta dl. Primar 
7. PROIECT DE HOTARARE privind rectificarea bugetului local al municipiului Curtea de Argeș pe anul 2023 

- prezinta dl. Primar 
Ordinea de zi este aprobata cu 17 voturi „Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 1: Depunerea jurământului de către consilierul supleant DRĂGĂNECI MIHAI-BOGDAN. 
Secretarul general  al municipiului, doamna Isabel Janina Zarioiu a precizat că urmează să depună jurământul consilierul supleant DRĂGĂNECI MIHAI-

BOGDAN, al carui mandat a fost validat de Judecatoria Curtea de Arges. Da citire Încheierii nr. 1652/24.10.2023 pronunțată de Judecatoria Curtea de Argeș în  Dosarul nr. 
3976/216/2023, prin care a fost validat mandatul consilierului local supleant.  

Este invitat doamnul Drăgăneci Mihai-Bogdan să depuna jurământul. Dumnealui  s-a  prezentat în faţa consilierilor locali si tinand mana atât pe Constituţie, cât şi 
pe Biblie, a dat citire jurământului. Potrivit  art. 117 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019, a depus următorul jurământ în limba română: 

”Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună-credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor 
municipiului Curtea de Arges. Aşa să îmi ajute Dumnezeu!”.  

Doamnul  Drăgăneci Mihai-Bogdan a semnat cele doua exemplare pe care a fost imprimat juramantul. Un exemplar i-a fost înmânat consilierului local.  
Preşedinta de sedinta precizeaza ca procedura a fost indeplinita. Se continua sedinta, numarul consilierilor locali in functie este acum 18. 
A intrat domnul Marinescu Ion Mădălin, de la acest punct fiind prezent fizic in sala.  
Se trece la punctul nr. 2: PROIECT DE HOTARARE  privind constatarea încetării de drept, prin demisie scrisă, a mandatului de consilier local al domnului 

Popescu Marius Viorel și vacantarea unui post de consilier din cadrul Consiliului Local al Municipiului Curtea de Argeș. 
Domnul Petrescu Daniel considera ca frumos si elegant ar fi fost ca toti cei care sunt in conflict de interese sau incompatibili sa fi stiut de la inceput si sa nu se 

ajunga in situatia asta. Intreaba cum a fost posibil ca ANI sa nu primeasca instiintarea ca domnul Popescu a votat foarte multe lucruri importante in consiliu local. Acolo 
spune numai de incompatibilitate si nu spune de conflictul de interese. Intreaba daca s-a trimis ce nu trebuie la ANI. 

Doamna secretar general il roaga sa citeasca legislatia si obligatia acestora in legatura cu aceste comunicari. In ceea ce ii priveste, atat dumneai cat si aparatul 
de specialitate si-au facut treaba. O explicatie pe legislatie ar fi foarte ampla si ar lua foarte mult timp. 

Presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 18 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 3: Aprobarea  procesului verbal  incheiat  in  sedinta  ordinara din data de 30.10.2023 
Doamna secretar general supune la vot procesul verbal al sedintei ordinare din data de 30.10.2023. Este aprobat cu  18 voturi „Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 4: PROIECT DE HOTARARE pentru modificarea componenței Comisiei de comerț și servicii publice numită prin H.C.L. nr. 87/2020 

privind nominalizarea membrilor comisiilor de specialitate ale consiliului local. 
Domnul primar prezinta documéntele ce insotesc proiectul. 
Presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 18 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 5: PROIECT DE HOTARARE privind completarea anexei la Hotărârea Consiliului Local Curtea de Argeş nr. 71/1999 privind însușirea 

Inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al municipiului Curtea de Argeş.  
Domnul primar prezinta documéntele ce insotesc proiectul. 
Domnul Petrescu Daniel vrea sa faca doua precizari. Una este in legatura cu terenul de la Portelan. Inainte sa se voteze introducerea in domeniul public  a doua 

terenuri pe care le-au identificat dintr-o suprafata de 20 mii mp., considera ca trebuie facut un plan parcelar, avand in vedere ca acolo este o zona industriala si a vazut in 
toate hartiile ca terenul este inconjurata de catre o firma. Are suspiciuni ca acel teren a fost vandut candva. 

De asemenea spune in legatura cu terenurile din Groape ca,  impreuna cu alte terenuri din Plopis, V. Sasului, Heria, V. Iasului, au disparut suprafete din 
izlazurile municipiului. Spune de izlazul Albina, ca in anul 2011 domnul Cristi Mihailescu a gasit o suprafata din cadastru de 11.119mp. In anul 2017 alt cadastrist a gasit 31 
mii mp, adica o lipsa intr.-un singur trup de pasune de 8ha. Spune ca acum se introduce un teren care a facut parte dintr-un trup de pasune. 

Domnul Marinescu Madalin spune ca este bine sa se introduca in domeniul public tot ce se se poate si considera ca este bine sa fie facut si un plan parcelar. 
Domnul Serban Ion spune ca au fost la fata locului cu cadastristul si s-au lamurit care era suprafata de teren introdusa in 2010. S-a facut un trup de aproape 9 

mii mp. Trebuie gandit cumva ca acea suprafata de teren sa fie exploatata si sa se faca ceva benefic. Se gandise ca acolo ar putea fi mutat chiar targul saptamanal. Crede 
ca se poate gasi si o alta cale de iesire. Mai arata ca exista posibilitatea unei parcelari dincolo de calea ferata, aratand ca mai sunt suprafete de teren care trebuie introduce 
in domeniul public. 

Domnul Primar considera ca este important ca s-au lamurit toti si cand mai sunt astfel de intrebari in comisii, este bine sa se mearga la fata locului. 
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Domnul Serban Ion spune ca trebuie facuta o parcelare peste calea ferata. “El nu poate sa fie proprietar la calea ferata mai mult de  4 metri sau 5 metri. Nu are 
cum. Restul era domeniul public”. 

Domnul Petrescu Daniel doreste sa ia cuvantul spunand: “Calea ferata care ducea la Portelan, noi avem drum de acces acum”. 
Presedinta de sedinta arata ca i s-a dat o data cuvantul, acum doreste alt coleg sa intervina. 
Domnul Bucur Ovidiu Dumitru  spune ca vor vota, dar pe viitor nu trebuie sa mai existe indoieli si discutii. 
Domnul Marina Bogdan roaga sa se inventarieze in totalitate terenurile acestea impreuna cu cele adiacente si sa nu se mai spuna ca “le-am gasit”. De 

asemenea doreste sa se porneasca o analiza macar pentru cele doua zone care au fost in discutie astazi. Intr-un termen de exemplu de 2 luni sa se intalneasca si sa 
discute pe documente. Vor vota astazi pentru introducerea suprafetelor respective in domeniul public, dar sa isi asume toata lumea aceasta treaba.  

La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu 16 voturi “Pentru” si 2 voturi “Abtinere” (Petrescu Daniel, Tita 
Nicolae Catalin). 

Se trece la punctul nr. 6: PROIECT DE HOTARARE pentru modificarea Anexei 7.1 aferentă Contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public 
local de persoane prin curse regulate efectuate cu autobuze în Municipiul Curtea de Argeș nr. 11230/07.04.2023. 

Domnul primar prezinta documéntele ce insotesc proiectul. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca a studiat documentatia si s-a interesat la scoli si licee.  
Doamna secretar general arata ca despre ce vrea dumnealui sa spuna, este vorba la punctul urmator. La acest proiect este vorba de gratuitatea acordata 

elevilor, este lege in acest sens. 
La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu 18 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 7: PROIECT DE HOTARARE privind rectificarea bugetului local al municipiului Curtea de Argeș pe anul 2023. 
Domnul primar prezinta documéntele ce insotesc proiectul. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca s-au solicitat  scolilor niste date si nu i se pare normal ca pe acele tabele au semnat copiii in numele parintilor. 
Presedinta de sedinte arata ca scoala, prin diriginti, isi asuma declaratiile facute. Numarul copiilor care au cerut acest abonament pentru transportul local, crede 

ca este in procent de 10% din totalul elevilor. Scolile stiu care sunt copiii care folosesc mijloace de transport. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca dupa discutiile avute cu secretara unei scoli, un copil a iesit dupa dumnealui si i-a spus ca a luat si el abonament, desi nu 

merge cu transportul local, dar ca a crezut ca li se dau bani. 
Presedinta de sedinta arata ca cei care au cerut, au acest drept oferit de lege. 
Domnul Petrescu Daniel intreaba daca cu cele 12 autobuze, la orele de varf, se pot plimba  toti cei 500 de copii.  
Presedinta de sedinta arata ca nu se plimba, elevii merg acasa si nu ies toti odata de la scoala, ies la ore diferite. 
Domnul Andrei Ionut mentioneaza ca lista este provizorie, este pentru estimarea  sumei si pot sa apara cereri suplimentare. 
Domnul Moisescu Marius Octavian arata ca unii elevi de liceu sunt majori si de aceea au semnat. 
Domnul Serban Ion crede ca nu trebuiau pusi minorii sa semneze, asta este penal. Trebuia pus parintele sa semneze. 
Domnul Primar spune ca este problema celor de la scoala. Este vorba doar de o estimare. 
Presedinta de sedinta arata ca la primarie ajung hartiile de la scoli , iar scoala isi asume prin semnatura si stampila. 
Domnul Serban Ion spune ca s-a invocat in hotarare contractul de delegare a gestiunii serviciului de transport. Intreaba cum se va aplica in acest caz. 
Doamna secretar general arata ca se aplica conform contractului. S-a modificat anexa la contract si s-a scris gratuit, iar normele legii stabilesc metodología de 

acordare.  
Domnul Serban Ion intreaba daca nu trebuiau sa aiba si un regulament de acordare a gratuitatilor. 
Doamna secretar general precizeaza ca legiuitorul prevede modalitatea de decontare. 
Domnul Serban Ion intreaba in cazul unei persoane care a luat in abonament si se plimba in baza lui de trei ori intr-o luna, daca suma se deconteaza in totalitate 

operatorului si daca decontarea se face in baza anexelor si a tabelului. 
Doamna secretar general arata ca vor circula in timpul anului scolar cand vor merge la scoala. Confirma ca decontarea se face in baza tabelului. Il intreaba care 

este suspiciunea. 
Domnul Serban Ion spune ca in contractul de delegare a gestiunii,  operatorul castiga licitatia daca face si anumite facilitati comunitatii. Daca se da subventia 

asta,  intreaba daca nu trebuie si ea cuantificata. 
Doamna secretar general precizeaza ca operatorul este obligat prin lege sa le faca. In ceea ce priveste subventia, arata  ca tocmai s-a facut o estimare. 
Domnul Serban Ion intreaba ce va pune operatorul in spatele facturii. 
Doamna secretar general precizeaza ca operatorul va pune ceea ce scrie in lege si in norme.  
Se fac discutii privind modalitatea de decontare. 
Doamna secretar general precizeaza ca obiectul hotararii este introducerea in bugetul local a unei sume estimate. 
Domnul Marinescu Madalin intelege ca se vor da niste bani care ulterior vor fi incasati de la stat si probabil se vor face in permanenta rectificari. Poate spune ca 

de ieri pana astazi, la Scoala nr. 1 unde dumnealui este in C.A., a crescut numarul solicitarilor de la 38 la 50. Probabil ca numarul va fi diferit in fiecare luna. 
Doamna secretar general precizeaza ca trebuiau sa puna o valoare estimata mai mare, dar de fiecare data consiliul local are suspiciuni.  In mod normal trebuia 

sa se puna o valoare estimata mai mare si sa nu se vina in fata consiliului local in fiecare luna. 
Domnul Primar arata ca, daca vor cere abonamente 3 mii de copii din 5 mii, vor trebui sa dea la toti cei 3 mii. 
Doamna Ana Frujinoiu spune ca la anul viitor vor pune o suma mai mare, care sa acopere necesarul pentru tot anul.  
Domnul Lica Emanoil spune ca numarul elevilor care vor solicita va creste, pentru ca pana acum nu au fost suficient de informati. Referitor la semnaturi, spune 

ca exista un tabel la Vlaicu si  este strict pentru abonamentele care s-au dat. Au semnat ca le-au primit. 
Domnul Ionut Andrei intreaba ce cauta abonamentele la liceu, pentru ca trebuiau ridicate de la operator. 
Doamna secretar general considera ca interesul este ca acei copii sa isi primeasca abonamentele. 
Domnul primar nu crede ca este un lucru rau ca operatorul a venit in sprijinul elevilor.   
Domnul Georgescu Doru arata ca exista lege, acte normative care prevad toate aceste lucruri si care sunt stabilite de cei care trebuie sa le stabileasca, iar 

dumnealor nu au decat un singur lucru  de facut si anume sa hotarasca pentru acest proiect de hotarare. 
Domnul Deaconu Marius intervine si spune ca este de acord cu domnul Georgescu si vor vedea ca anul viitor vor dori majoritatea elevilor sa-si faca abonamente 

si nu le pot fi incalcate drepturile. De asemenea spune ca atunci cand scoala face acele tabele sa ceara bani, este raspunderea scolii. Consiliul Local aproba, conform 
tabelelor, sumele necesare. 

La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu 18 voturi “Pentru”. 
Se declara sedinta inchisa. 
 

 
                        Presedinte de sedinta                                                                         Secretar general al municipiului 

                                         RADUTU-BABET ANA                                                         ISABEL JANINA ZARIOIU 
 

 

Curtea de Arges – 08.11.2023 

 

 


